
SEMINAR KONFERENCE MLADIH DELAVCEV
Konferenca mladih delavcev je v

Zajčji dobravi organizirala seminar z
naslednjimi temami:

- politična aktivnost mladili pri
razpravah o osnutku zakona o zdru-
ženem delu,

- problematika delovanja mladih
v združenem delu in smeri aktiv-
nosti KMD pri reševanju teh proble-
movter

- konkietizacija akcijskega pro-
giama.

Zavzeli so naslednja stališča:
Mladi ob razpravah osnutka o

združenem delu ne smemo stati ob
strani, pač pa se moiamo z vsemi
svojimi močmi vkbučiti v razprave
prek tečajev, MPŠ, seminarjev in
drugih oblik ideološkega dela in izo-
bražeVanja. Vse 0 0 ZSMS naj po-
skrbijd»za gradivo in seznanjjo člane
mladinske organizacije z vsebino
tega osnutka, pri izvedbi razprav naj
se angažirajo predvsem komisjje za
idejnopolitično delo pri 00, razpra-

ve naj potekajo v etapah - v ciklusu
treh ali štirih predavanj.

0 0 ZSMS, ki želijo, da jim pri
tem pomagajo člani KMD, naj svoje
želje sporočijo na CK ZSMS.

Dotaknili so se predvsem proble-
mov, ki se pojavljajo v 00 ZSMS v
združenem delu, tj. kadrovskih pa
povezanosti OO z diugimi družbe-
nopolitičnimi organizacijami. V no-
vem mandatnem obdobju je potreb-
no pri evidentiianju kandidatov
upoštevati predvsem mlade, ki so se
udeležili političrtih šol in seminai-
jev, ter mlade komuniste. V 0 0 naj
organizirajo predavanja o vlogi mla-
dine v današnji družbi, o metodah
dela z Jjudmi, kako voditi sestanke
ipd.

KMD bo do konca mandata iz-
vedla še nekaj akcij, med katerimi je
seveda najpomembnejša problema-
tika učencev v gospodaistvu, zdru-
žena s problematiko mladincev v
samskfti domovih.

O športnih tekmovanjih v tednu mladih Moščanov smo že pisali v prejšnji
številki. Sedaj pa še nekaj tezultatov:

V 8 športnih panogah so se pomerile kai 104 ekipe (skupaj približno 600
mladih) iz 3100 ZSMS v občini. V skupni uvrstitvi je vrstni red nasledryi:

1. AK ZSMS V P 1478 (vojašNica Polje)
2. 00 ZSMS Zelenajama
3. 00 ZSMS Emona - Mesna industrija Zalog
Čestitamo!
Zaključek tedna mladih Moščanov z tazglasitvijo rezultatov ter podelitvijo

pokalov in priznanj je bil v zadružnem domu v Zadvoru.

Na rednem mesečnem posvetu predsednikov OO ZSMS v občini so obrav-
navali:

- program aktivnosti mladih v javni razpravi o osnutku ZZD in nalog pri
sprejemanju srednjeročnega plana razvoja SRS za obdobje 1976-80,

- stanje in potrebe pomoči potresnemu območju: zvezna MDA Po-
sočje'76,

- kadrovske zadeve, samoprispevek, posojilo za ceste, razpis za Titove
štipendtfe - ter sprejeli naslednja stališča:

V večji meri se morajo predsedstva angažiratipri seznanjanju mladih o
pomenu in vsebini osnutka ZZD, po potrebi organizirati pioblemske raz-

prave o posamcznili vsebinskfli vprašanjih. Gledc srednjeročnega plana SRS
morajo biti mladi pripravljeni na refeiendum delavcev.

Glede na izreden pomen akcjje: Posojilo se vrne - ceste ostanejo! te
spodbujati za vpis posojila.

Opozarjamo, da 00 ZSMS poiščejo*najprimernejše mlade delavce, ki s
svojim delom zaslužijo Titovo štipendijo, prcdlog kandidatov pa pošljejo
skupni komisiji podpisnic SS o štipcndiranju pri O3 Ljubljana Moste-Polje.

Potrebno je evidentiiati brigadirje za MDA Posočje'76, ki se prične sredi
junija in bo trajala približno do 10. septembra v štirih tritedenskili izmenah.

V junyu se je na redni seji sestal aktiv mladili komunistov. Pogovorili so sc
o aktualnnalogah v organizaciji, predvsem pa o problemili v kadrovski za-
sedbi. Spiejeli so stališča in obveznosti za vse organe CK ZSM.

00 ZSMS iz Lipoglava je oiganizirala lokalno delovno akcijo: priprave in
ureditev terena za MDA Pugled'76. Pri delu so se jim pridružili tudi člani
sekretaiiata OK.

V okviru že tradicionalnega sodelovanja mladUi med mestoma Ljubljana
in Wiesbaden bo tudi letos delegacija mesta Ljubljana obiskala pobrateno
mesto. Med njimi je tudi šest mladih iz naše občine. Osrečanju z mladimi iz
Wiesbadna in o vtisih s potovanja pa v naslednji številki!

19. junija je na prijateljski obisk v pobrateno mesto Rijeka odšla mla-
dinska delegacija mesta Ljubljana, med njimi tudi trije naši mladinci.

V maju je OK ZSMS pripravila enodnevni pohod na Janče - na
proslavo v počastitev spomina na boje II' grupe odredov na Jančah.
Na proslavi so zaprisegle tri nove MPPC:

- Rada Smoleta iz KS Zelena jama,
- Franca Rojška - Jaka iz KS Zadobrova — Sneberje in
- Bratov Kefer iz KS Hrušica - Fužine.
Po partizanskem golažu in tovariškem srečanju mladine in borcev

so mladi ob glasbi za ples pripravili tudi kulturni program, v katerem
so sodelovali predvsem člani MPPC. Slavnostni govornik na proslavi
je bil predsednik RK ZSMS Ljubo Jasnič. Pohoda se je udeležilo 835
mladih, od tega 750 članov mladiiiskih pohodnili partizanskih čet.
(Foto: Vilko Sluga)


